
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LVII/22 

LVII sesja RM odbyta w dniu 9 grudnia 2022  r. 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:54 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Wiesław Kowalski 

8. Tomasz Pacek 

9. Tadeusz Szczepański 

10. Marzanna Szewczyk 

11. Alicja Żaguń 

 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radna Justyna Gapska, Radna Beata Kołota, Radny Adam 

Michalak, Radny Szymon Raczyński. 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM– Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LVII 

nadzwyczajnej sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  



B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski (nie brał udziału w głosowaniu), Adam 

Michalak, Szymon Raczyński. 

 

Porządek obrad LVII nadzwyczajnej sesji RM został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Rady Miejskiej w wyborach 

uzupełniających do Rady Miejskiej oraz złożenie ślubowania przez nowo wybranego 

Radnego. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poprosił Panią Barbarę Grzone – Górną – 

Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Solcu Kujawskim o wręczenie 

zaświadczenia Panu Wiesławowi Kowalskiemu o wyborze na Radnego RM w wyborach 

uzupełniających, które odbyły się w dniu 4.12.2022 r. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - poprosił Pana Wiesława Kowalskiego o  złożenie 

ślubowania. 

Przypomniał, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołany Radny 

wypowiada słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi 

dopomóż Bóg.” 

Przewodniczący poprosił zebranych o powstanie i odczytał rotę ślubowania:   

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 

jej mieszkańców”.  

 

W. Kowalski – odpowiedział „Ślubuję”. Tak mi dopomóż Bóg. 

 



Przewodniczący RM poinformował, że od tego momentu Rada Miejska obraduje w składzie 

11 osobowym.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2022 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Szymon Raczyński. 

Uchwała Nr LVII/411/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 



wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Tadeusz Szczepański, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała Nr LVII/412/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

W dyskusji nad ww. punktem udział wzięli: Radny Tomasz Pacek, Radna Alicja Żaguń, 

Radna Agnieszka Dorawa oraz Radny Dariusz Chojnacki.  

Odpowiedzi udzielili: Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego, Barbara Białkowska – 

Zastępca Burmistrza oraz Sebastian Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o.  

O godz. 13.33 obrady sesji opuścił Radny Mariusz Damrat (Rada obradowała w 10 

osobowym składzie).  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

  



Wyniki głosowania 

ZA : 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Bąbka, Bartłomiej Czaki, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański, Alicja Żaguń 

PRZECIW (2) 

Dariusz Chojnacki, Tomasz Pacek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Bieniek, Agnieszka Dorawa, Marzanna Szewczyk 

NIEOBECNI (5) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Szymon Raczyński. 

 

Uchwała nr LVII/413/22 została podjęta (zał. 6). 

Na zakończenie obrad sesji o głos poprosił Radny Wiesław Kowalski.   

 

7. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solec Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.54. 

 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


